

SENTRALSTYREMØTE 4.-6. mars 2011
Saksbehandler: Morberg/Simonsen

Sak 28/11 Referat 4.-6. mars 2011

Tilstede: Dan-Raoul Miranda, Anders Garbom Backe, Matias Bravo-Jara, Anna-Marie Antonsen, Ida Keihl Olsen (vara), Amund Bugge, Linea Solgård, Espen Urkegjerde, Lin-Marit Bjerkemo, Kjetil Hermansen, Marit Simonsen (referent/ansatt), Mari-Kristine Morberg (referent/ansatt).

Forfall: Daniel Stønjum Rømuld

Saksliste:

Sak 16/11 Innkalling og saksliste

Sak 17/11 Referat fra forrige møte

Sak 18/11 Orienteringer

- a. Medlemsrekruttering***
- b. Økonomistatus***
- c. Styrets runde***
- d. Sekretariatet***
- e. Lagenes runde***
- f. Internasjonalt/IHEYO***
- g. Sommerleir***
- h. HELT***
- i. Vedtektsendringar HEF***
- j. Lokallagsanalyse***
- k. Aksjon 2011***

Sak 19/11 Vedtektsendringer

Sak 20/11 Evaluering av konfirmantprosjekt 2010

Sak 21/11 Arbeidsprogram 2011 - 2012

Sak 22/11 Evaluering av fulltidshonorert leiar

Sak 23/11 Landsmøtesakar (Se eiga saksliste og LM-dokumenter)

Sak 24/11 Bærekraftig engasjement i lokallagene

Sak 25/11 Livssynsamtaleseminar 18 +

Sak 26/11 Eventuelt



14 **Sak 16/11 Innkalling og saksliste**

15 Det foreslås nye saker til eventuelt.
16 Det var enkelte mindre feil i dokumentet.

17

18 **Sentralstyrets vedtak:**

19 *"Innkalling og saksliste godkjennes."*

20

21 **Sak 17/11 Referat fra forrige møte**

22 Under økonomistatus, - linje 77, ikke lokallagsverksted, men filosofiseminar.

23

24 **Sentralstyrets vedtak:**

25 *"Referatet med endring godkjennes."*

26

27 **Sak 18/11 Orienteringer**

28 **a. Medlemsrekruttering**

29 1279 innmeldte medlemmer, 632 betalende medlemmer. Møte med Kristin Mile
30 på fredag hvor vi skisserte muligheter i forbindelse med landsmøtevedtaket i
31 fjor. Brainstorming og god stemning.

32

33 Reunionleir - interesserte konfirmanter høsten 2011. Helgeleir? Fokus på
34 konfirmanter.

35

36 Husk å betale egen kontingent og oppfordre andre til å gjøre det.

37

38 **b. Økonomistatus**

39 Kjetil legger frem budsjett og regnskap for januar og februar. Noe forsinkelse i
40 overføringer fra deltaker.no, derfor er det mindre enn forventet på deltakeravgift
41 HELT. Får mer støtte utbetalt fra Fordelingsutvalget i juni. Får også internasjonal
42 støtte for første gang som kan brukes til sommerleir. Vi har fått støtten fra HEF
43 og når det gjelder støtte til nye nettsider, så refunderes dette når vi mottar
44 regninger.

45

46 Årsmøte: 300 kroner er valgkomitekurs til Siri. Ikke brukt noe på rekruttering og
47 aksjoner. Lokallagsverksted: ikke brukt noe ennå. Livssynsseminar: mindre enn
48 budsjettet. Noen utgifter gjenstående til revisjon av prosjektet, krav fra LNU.
49 Kommer ca. 5 000 til i utgifter. Sommerleir har begynt å trekke utgifter.

50 Internasjonalt: Telefon. Bidrag til lag: 6 000 kr av Frifondsmidlene er delt ut til
51 Glåmdal og Ålesund lokallag.

52

53

54 **c. Styrets runde**

55 **Dan-Raoul:** Gjort ferdig ansettelsesprosess, intervju med valgkomiteen til LNU,
56 vært på Ung Dialog sitt stiftelsesmøte overlevert gave, fellesmøte til HEF,
57 sakspapirer og landsmøtepapirer, AU-møte, løpende oppgaver, møte med
58 utvalget for ungdommens maktutredning, demokrati: barn og unges rettigheter
59 bedre kan ivaretas, givende møte. Ga innspill på det med å være



60 ungdomsorganisasjon (18 års aldersgrense i bank), overbyråkratisering problem
61 – lavterskel er viktig. Middag med Inger-Eline. Nyhetsbrev.

62 **Anders:** Artikkel i fritanke, to au-møter, to skypemøter med HELT-komite, møte
63 med Even Gran, deltatt på førstehjelpskurs, deltatt i debatt: Ingen liker å bli lur,
64 vært på World Congress komitémøte, evaluering av konfirmasjonsprosjekt,
65 middag med Inger-Eline, konfirmantbesøk på Kringsjå, konfirmantbesøk på
66 huset, kommet med innspill til Ung Dialog sine vedtekter, deltatt på Vestfold
67 lokallags årsmøte. Meldt seg til å jobbe med høringsuttalelse.

68 **Matias:** Lokallagsleder i Oslo, vært på HEF og HU sitt årsmøte, valgt delegat til
69 HEFs landsmøte, deltatt på årsmøtet i Tønsberg, skal på intervju for LNU på
70 onsdag, hatt kontakt med nederlendere angående møte der.

71 **Anna Marie:** Har jobbet litt med å planlegge mat til HELT, skypemøte med
72 HELT, har snakket litt med Frode i Trondheim, planlagt årsmøte der, lest e-post.

73 **Ida:** Valgt inn i styret i Ung Dialog, delegat på landsmøtet til HEF for Oslo, har
74 skrevet mal e-post til nye styremedlemmer. Noe involvert i stiftelsen av Glåmdal.

75 **Linea:** Besøkt Kristiansand lokallag, besøkte fem-seks skoler og universitetet, la
76 ut flere brosjyrer, deltok på årsmøtet, årsmøtet til Østfold lokallag, jobbet iherdig
77 med økonomi-opplegg til HELT, jobbet litt med nettsider.

78 **Espen:** Deltok på Oslo HU og HEF sitt årsmøte, deltok som andre varadelegat,
79 jobbet med HELT, løpende dialog med Dan-Raoul om overnatting.

80 **Lin-Marit:** Jobbet med HELT, årsmøte i Tromsø.

81 **Kjetil:** AU-møter, arbeidsøkter på kontoret, vært med på HAMU-utvalg møte i
82 Oslo, gjenvalgt som styremedlem i HEF Oslo, jobbet litt med aksjon. Kontakt
83 med Nederland.

84 **Anine:** Arrangert årsmøte i Ålesund lokallag, hatt noen skype møter med
85 HELT2011 komiteen, dro til Trondheim for å delta på årsmøtet til lokallaget og
86 deltok på James Randi-opplegget i Trondheim.

87
88
89

d. Sekretariatet

90 **Mari-Kristine:** AU-møter, sakspapirer, Kristin, dialogkurs, drevet opplæring,
91 ansettelsesprosess, middag med Inger-Eline og AU, kirkeforliket.

92 **Marit:** Har akkurat begynt, vært her i fire dager, lest sakspapirer, sett i arkivet,
93 gjennomgang av rutiner og bank, deltatt på noen møter med AU og Kristin.

94
95

e. Lagenes runde

96 Se eget referat.

97
98

f. Internasjonalt /IHEYO

99 Ikke mye nytt, litt bedre ansvarsfordeling i forbindelse med konferansen, da det
100 også skal være årsmøte. Amund skal være med å utforme sakspapirer. Jobbes
101 med å stable African Workgroup på beina igjen, har satt nye ansvarlige på
102 saken. Vet ikke stort om konferansen enda.

103
104

g. Sommerleir

105 Oppdatering fra Oda via e-post: Oversikt over hva som har blitt gjort i henhold til
106 tidsplanen for 19. november til 15. april:

107



- 108 • Bjørn Torjus har vært i møte med Cecilie og Anja angående koordinering
109 av det første døgnet på leir. De har i all hovedsak blitt enige, så her
110 gjenstår bare praktisk finpuss som f.eks nattevakter det første døgnet.
- 111 • Endelig budsjett for sommerleiren er blitt utformet i samarbeid med AU.
112 Det har blitt søkt om midler en rekke steder og vi håper på positive svar.
113 Det vurderes i disse dager å søke kulturmidler hos LNU.
- 114 • Oda har publisert informasjon på HUs nettsider på både engelsk og norsk.
115 Det har også blitt publisert tekst på verdenskongressens hjemmesider
116 med tanke på de internasjonale deltakerne. Det ligger oppdatert
117 informasjon på Facebook.
- 118 • Oda har vært i møte med CISV og lært litt om hvordan de arbeider og
119 deres tankegang. Om ønskelig er det mye å lære av dem.
- 120 • Oda har vært i kontakt med IHEYO angående å spre informasjon om at det
121 er en internasjonal sommerleir. Har ikke fått svar fra Silvana, men skal
122 følge opp dette videre. Styret i IHEYO har signalisert at de blir 13 stykker
123 som ønsker å delta.
- 124 • Espen, Amund, Anders og Oda har vært på førstehjelpskurs i regi av HEF.
125 Neste kurs blir 28. april klokka 16.30 på HEF-huset. Det blir servert mat
126 og kurset varer i 3 timer. Om noen er interessert si i fra til Oda. Oda skal
127 sjekke videre opp angående. livredningskurs. Om noen er interessert er
128 det flott om hun får vite det.
- 129 • Oda har vært i kontakt med flere folk angående ansvarsområdet. Pr. dags
130 dato har Maarten Andersen bekreftet at han blir med på sommerleiren.
131 Han vil ha hovedansvaret for de internasjonale deltakerne. Har planer om
132 å spørre flere om andre oppgaver i tiden som kommer.
- 133 • Lars-Oskar jobber med å skaffe ledere til kreative verksteder. Han ønsker
134 seg en leiravisredaktør med en del erfaring fra denne typen arbeid.
135 Leiravisredaktøren får hele leiren gratis og må beherske engelsk godt. Er
136 noen fra sentralstyret interessert eller har de et godt tips? Lin-Marit vil
137 gjerne være.
- 138 • Oda har ikke jobbet med å finne en kioskansvarlig da AU og Oda ble enige
139 om å spørre om dette på sentralstyremøtet. Kjetil sier han kan gjøre det,
140 hvis han får hjelp.
- 141 • Status påmelding 03.03.11
 - 142 ○ Sentralstyret: 2 (Espen, Amund)
 - 143 ○ Medlemmer: 30
 - 144 ○ Ikke-medlemmer: 1
 - 145 ○ Konfirmanter: 5
 - 146 ○ Internasjonale: 0
 - 147 ○ Ledige plasser: 100 – alt (også leirledelse og innledere som skal
148 overnatte) = Ca. 50+

149 Dan-Raoul informerer:

151 Vi skulle hatt møte på torsdag, ble utsatt. Skal ha møte neste uke for å klargjøre
152 program, planlegge videre. Til nå er det ingen internasjonale påmeldte. Veldig
153 mange har fått info og meldt interesse. Å planlegge internasjonal deltagelse er
154 mer krevende, og vi må huske at det for mange ikke er like lett å sikre seg
155 midler for å reise. IHEYO ville reservere 13 plasser til seg selv. Vi har sagt vi kan
156 holde av noen plasser til dem, og noen utover 25, men ikke alle 13. De må
157 melde seg som andre. Maks 30 internasjonale deltagere. Noen i IHEYO-styret er
158 over 30, men de skal få komme likevel dersom de deltar i kraft av sin rolle som
159 styremedlem. Det krever også at de bidrar ekstra.



160
161
162
163

Tips til innledere eller andre ting på programmet mottas med takk.

h. HELT

164
165
166
167
168
169
170
171
172
173
174
175
176
177
178
179
180
181

Lin-Marit: Utarbeidet et ganske komplett program, må bare få plass til ledersamlingen. Utarbeidet det meste av ansvar. Mesteparten ligger i GoogleDocs til oversyn. 26 påmeldte, 9 av dem sentralstyret. Må få vite når matservering er for å få det inn i programmet. Greit å dobbeltsjekke alle fasiliteter også.

Dan-Raoul: Skal til Haraldvangen Konferansesenter ved Gardermoen. Får buss av HEF. Buss herfra til Gardermoen og bort.

Mari-Kristine: Kanskje litt uheldig i noen aspekter, husk å vurdere at det er faste tider for mat der. HEF arrangerer parallelt kurs av interesse for noen av sentralstyret om Leirarrangering. Husk på innlederne, må få info om flytting og tekniske krav. Mari-Kristine kan bestille flybilletter, men må få liste over deltakere. Dan Raoul-må sende ut buss-info til de andre.

Generelt: Entusiasme for opplegget. Fint om alle ringer andre som kan ha interesse for påmelding og oppfordrer. Marit og Mari-Kristine skal melde seg på som arrangør. Mari-Kristine og Dan-Raoul og Kjetil ønsker avklaring om sine mulige innlegg.

i. Vedtektsendringer HEF

182
183
184
185
186
187
188

AU har diskutert. Sakspapiret til HU innstiller på at vi ikke endrer, men at vi får to delegater sponset av HEF som får talerett, men ikke stemmerett på Landsmøtet. Litt ryddigere, og vi bindes da ikke av demokratiske vedtak der. Vi sender noen fra SSt. HU kan muligens også sponse noen deltakere som observatører.

j. Lokallagsanalyse

189
190
191
192
193
194
195

De ansatte i HEF har etterspurt en liten oppsummering av lokallagene for å kunne gi bedre oppfølging fra fylkesstyrer og lokallag. Hva om det er et problem med samarbeidet med HEF? Da må det håndteres på en annen måte. Kommer til å være basert på Lagenes runde, og vi kan utelate ting dersom det er interessekonflikter. Regionskontaktene må være aktive.

k. Aksjon 2011

196
197
198
199
200
201
202
203
204
205
206
207

Bygger på ingen liker å bli lurt. Amund foreslår å invitere kjemiker eller fysiker til å ha show utenfor målsted. Kannibalisere barnevogn med mobilt laboratorium, med lyd og lys, og HEF-logo / Ingen liker å bli lurt-logo. Formålet er å vise at naturvitenskap er gøy og fungerer, men at alternativ medisin ikke fungerer. Oppfordre lokallagene til å gjøre noe; men det burde være et klart opplegg. Siden det er pågående nå må det konkretiseres; legge ut ferdige opplegg i verktøykassa. Aksjonsgruppa ønsker å ha en aksjon. Ikke tid under HELT, kanskje ikke tid under landsmøte. Må huske å tenke på nivå. Vurderer samarbeid med Skepsis. Even Gran kommer på HELT, skal ha opplegg om skrivekurs. Skal også lage en case relevant til aksjonen og gi mer informasjon om kampanjen. Kan putte inn i HELT-programmet å utarbeide forslag til aktivitet.



208 Ingen liker å bli lurt: Alle i SSt får t-skjorte. Fin kampanje å kaste seg på, følg
209 med på facebook, lokale medier, kom med svar, kronikker, tips noen andre som
210 kan svare. Burde siden redigeres? Oppfordre lokallagene dere er
211 regionskontakter for til å slenge seg på kampanjen.

212
213 James Randi kommer til Oslo, Trondheim og Bergen. I den forbindelse burde vi
214 kanskje sende noen fra HU som reisefølge til Randi. Har vi kapasitet og midler?
215 Trondheim etterlyser noen til å stå på stand lørdag helgen før besøket. HU
216 reservert syv plasser til oss. Skriv på tavla på kontoret.
217 Han er på Chateau Neuf i Oslo fredag 18. mars, Samfundet i Trondheim mandag
218 21., i Bergen tirsdag 22., Klokka 18 alle steder. Kjetil kan tenke seg å dra til
219 Trondheim på mandagen. Vurderer tur under Sak 24/11 Bærekraftig
220 Engasjement. Hovedvekten ligger rundt Randis besøk.

221
222

I. Høringsnotat

223 Orientering: Handler om Kirkereform. Kirkeforlik: ønsket større demokrati i
224 kirken før kirken "slippes fri". Endringene som er foreslått går ikke så langt som
225 vi ønsker. HEF har en uttalelse som vi også kan bruke til orientering. Anders
226 jobber med høringen. Planen vår er å få uttalelse og høring klart til Landsmøtet,
227 så vi kan stille med en landsmøtevedtatt høringsuttalelse. Frist 1. mai, må
228 godkjennes på neste sentralstyremøte. Kan enten lage pressemelding med
229 uttalelse eller landsmøtevedtatt uttalelse. Ønsker innspill fra alle som har
230 kapasitet til å se nærmere på det.

231
232

m. 18-åringer i HEF sine styrever

233 Bakgrunn: Anine fikk beskjed om at de under 18 ikke fikk sitte i HEF sine
234 fylkesstyrever. Det er ikke korrekt: Ungdom under 18 år har lov til å sitte i styrever.
235

Sak 19/11 Vedtektsendringer

237 Dan-Raoul informerte med bakgrunn i sakspapir.

238

Forslag 1: § 2 Formål

240 Forslaget er en hybrid av to forslag løftet på sist møte. Formålsparagrafen lyder
241 slik i dag:

242

243 *"HUMANISTISK UNGDOM er en humanistisk organisasjon for ungdom.
244 Organisasjonen baserer seg på det norske humanistmanifest 2006.
245 Humanismen har et positivt menneskesyn og er uten religiøse
246 forestillinger.*

247

248 *HUMANISTISK UNGDOM ønsker at alle ungdommer kjenner til og tenker
249 over sitt eget livssyn, og vil jobbe for unge humanisters interesser."*

250

251 Med endringa vil § 2 Formål lyde:

252

253 *"HUMANISTISK UNGDOM er en humanistisk organisasjon for ungdom.
254 Organisasjonen baserer seg på det norske humanistmanifest 2006.
255 Humanismen har et positivt menneskesyn og er uten religiøse
256 forestillinger.*

257



258 *HUMANISTISK UNGDOM ønsker at alle ungdommer har kunnskap om eget*
259 *livssyn og vil bidra til refleksjon. HU vil jobbe for unge humanisters*
260 *interesser."*

261
262 **Fra diskusjonen:** Den nye formuleringen brakte like mye debatt som den
263 gamle. Få i sentralstyret syntes den virket vesentlig bedre. En del vurdering av
264 andre formuleringer som ikke brukte ordet refleksjon. Noen mener vi burde
265 forenkle formuleringen, noen mener vi ikke burde fordumme.

266
267 Det kommer inn to forslag:
268 Forslag 1: Sende saken videre til Landsmøtet
269 Forslag 2: Trekke saken

270
271 **Stemmegivning:**
272 Forslag 1: 2 personer
273 Forslag 2: 4 personer
274 Avholdende: 2 personer
275

276 **Sentralstyrets vedtak:**
277 *"Saken trekkes."*

278
279 **Forslag 2: § 6 Sentralstyret, endring av navn på sentrale nestlederverv.**

280
281 Mari-Kristine orienterer i henhold til sakspapirer.
282
283 Det har kommet fram fire navn/ mulige løsninger:
284 1) Organisatorisk nestleder og politisk nestleder
285 2) 1. og 2. nestleder, hvor arbeidsoppgavene er spesifisert på ulike verv
286 3) 1. og 2. nestleder, hvor arbeidsoppgaver nedfelles etter at AU er satt
287 4) Beholde nestleder og økonomileder (saken trekkes)

288
289 **Arbeidsutvalgets innstilling:**
290 *"Navn på sentrale nestlederverv fortsetter å være nestleder og*
291 *økonomileder. Det skal utarbeides en oppgaveliste som konkretiserer de*
292 *forskjellige vervenes oppgaver, samt en liste med oppgaver som kan*
293 *fordeles fritt etter at medlemmene av AU er satt. "*

294
295 **Fra diskusjon:**
296 Forslagene burde ikke utlyses som like verv, spesifiseringer bør være på plass før
297 valget. Når det gjelder forslag 1 ser man at det er like stor tyngde på vervene. 1.
298 og 2. nestleder føles hierarkisk, samt at det ikke utdyper ikke oppgavene.
299 Riktignok trengs noe hierarki for å klargjøre hvem som er stedfortreder for leder.
300 I tillegg inneholder heller ikke forslag 1 dekkende titler. Ingen av de andre
301 forslagene er betydelig bedre, kanskje man kan vente på bedre forslag? Finnes
302 det? Kanskje kan man fokusere mer på hva arbeidsoppgavene er og anerkjenne
303 at navn er navn. Det påpekes at alle forslagene er vanlige og dermed tydelige for
304 andre.

305
306 **Stemmegivning:**
307 Forslag 1: 1 person
308 Forslag 2: Ingen



309 Forslag 3: Ingen

310 Forslag 4: 8 personer

311 Avholdende: Ingen

312

313 **Sentralstyrets vedtak:**

314 *"Saken trekkes."*

315

316

317 Begge forslagene trekkes og strykes dermed fra sakslista til landsmøtet.

318

319 **Sak 20/11 Evaluering av konfirmantprosjekt 2010**

320 Mari-Kristine orienterte med bakgrunn i sakspapirene.

321

322 **Diskusjon:**

323 - E-post er problematisk, da mange vil anse det som spam

324 - Det samme gjelder for så vidt for postkort

325 - SMS kan kanskje være bedre?

326 - Tallene fra Tromsø er ikke statistisk signifikante eller representative

327 - Konfirmantene i Tromsø ble også besøkt i 2009.

328 - Besøk til konfirmantlederkursene. Ett per fylke, nesten.

329 - De fleste fylkene dekkes av våre lokallag

330 - I år bør vi ha en indirekte form for rekruttering? Fokus på lokallag, mens konfirmantene er så unge.

332 - På den annen side kan det øke rekrutteringen, og det er viktig for lagene også.

334 - Kurslederkurs: vi kan sende folk som ikke er i SSt også, selv når våre arrangementer skjer samtidig

336 - Nevnt muligheter for rekruttering til HEF fra kursene, men det er viktig fra HEF at dette ikke er forkynnende ettersom kurset ikke er ment som et humanist-kurs.

339 - Fokuserer på enkle løsninger som e-post og sms. Dette jobber vi med.

340 - Kurslederkurs er også en fin anledning til å kombinere med besøk av lokallag.

342 - HEF må også bidra med eventuell reunion-samling.

343 - Må huske at mange konfirmasjonsledere ikke er medlem i HEF, dette må tas hensyn til i vår presentasjon.

345 - Huske på de eldre medlemmene!

346 - Hans Christian Nes ønsker samarbeid HEF/HU reunion-camp for konfirmanter.

348 - Ikke alle støtter postkort.

349 Det er veldig viktig å huske på at arbeidet med dette må begynnes umiddelbart, da ting tar lengre tid enn man tror.

351

352 **Sentralstyrets vedtak:**



353 "Anine og Linea tar forslagene med seg videre planlegging av
354 konfirmantrekruttering i året som kommer".

355
356

357 **Sak 21/11 Arbeidsprogram 2011-2012**

358

359 Amund forlot møtet på dette tidspunkt og resterende voteringer for ham
360 overføres til Ida.

361

362 Dan-Raoul informerte med bakgrunn i sakspapirer og vedlegg.
363 Arbeidsprogrammet er veldig omfattende, men arbeidsprogrammet ble heller
364 ikke fullført i fjor og kan godt favne videre enn kapasitet for å romme
365 intensjonene. Likevel ønskes det å kutte noe i programmet, slik at det blir
366 realistiske målsetninger. Hver seksjon behandles for seg i et separat referat.

367

368 Arbeidsprogrammet behandles i dokumentet.

369

370 **Sentralstyrets vedtak:**

371

372 "Sentralstyret innstiller på følgende arbeidsprogram."

373

374 **Sak 21/11 Evaluering av fulltidshonorert leder**

375 Dan-Raoul orienterte i henhold til sakspapiret.

376

377 **Fra diskusjonen:**

378 - God arbeidskapasitet for en billig penge. Det er veldig praktisk for styret å
379 ha leder tilgjengelig til alle tider, og sekretariatet synes det er fint å ha
380 noen å diskutere saker med, samt å dele på ansvar. I tillegg er da ikke
381 fravær like kritisk.

382 - Spørsmål om man burde gå fra honorert til frikjøpt der leder får honorar.
383 Et frikjøp vil kunne sørge for bedre rettigheter for lederen, for eksempel i
384 forbindelse med pensjon. Enkelte hensyn å ta i forbindelse med en slik
385 beslutning, for eksempel at vi har en valgt leder. Kanskje er det ikke et
386 stort problem da ledere stort sett ikke sitter i veldig mange år av gangen.

387 - Honoraret bør økes hvert år for å følge samfunnsutviklingen.

388 - Det bør vurderes senere hvilke variasjoner over honorert leder som er
389 mulig. Dette må følges opp senere år.

390 - Det påpekes at AU bør inkluderes mer i enkelte prosesser og må huskes
391 på selv om de ikke er like mye på kontoret som leder.

392

393 **Sentralstyrets vedtak:**

394 "Humanistisk Ungdom fortsetter ordninga med fulltidshonorert leder.

395 Kjetil, Amund og sekretariatet utarbeider retningslinjer til nødfondet innen
396 neste Sst-møte."

397

398 **Sak 23/11 Landsmøtesaker (Se egen sakliste og LM-dokumenter)**

399



400 Dan-Raoul informerte med utgangspunkt i foreløpige landsmøtepapirer.

401

402 **Sak 04/11** – trenger begrunnelse. Kan kopieres inn fra opprinnelige
403 sakspapirer.

404

405 En del mindre endringer ble bemerket og Mari-Kristine retter disse i
406 sakspapirene. Det ble bemerket at innstillinger har ulik form i flere av
407 sakspapirene. Mari-Kristine vil redigere disse til samme form.

408

409 **Sak 06/11** Behandlet i egen sak.

410

411 **Sak 07/11** – Uttalelse om Ingen Liker å Bli Lurt?

412

413 **Sak 08/11** – Bemerket at må endres angående ettårig for varamedlemmer.

414

415 **Sak 08/11f og g – Valg av valgkomite.**

416 Oda Martine stiller ikke til gjenvalg som valgkomiteleder.

417 Siri har sagt seg villig til å være valgkomiteleder.

418

419 **Sentralstyrets innstilling:**

420 Leder: Siri Engen

421 Medlemmer: Anna-Marie Antonsen og Lars-Oskar Dale.

422 Vara: Kjetil Hermansen

423

424 Innstillingen legges fram på landsmøtet.

425

426 **Sak 10/11e Valg: Revisor**

427 Mari-Kristine orienterer om at nåværende revisor er dyr, men vi har et godt og
428 langvarig forhold med vedkommende. Det er usikkert hvor mye vi vil få ut av å
429 bytte revisor, da vi ikke kjenner til andre kandidaters erfaring med
430 ungdomsorganisasjoner.

431

432 Det kan også nevnes at det i fjor var en del saker utenom det ordinære som tok
433 en del ekstra ressurser hos revisor og dermed økte prisen.

434 Hvilken revisor bruker HEF? Kunne vi brukt noen andre med kjennskap til hele
435 organisasjonen? Vi burde kanskje høre med HEF hvorfor de valgte henne da vi
436 ble opprettet.

437

438 Det bemerkes at det i år ikke burde brukes ressurser på å bytte revisor da vi
439 enda ikke vet hvor mye vi kan spare på å bytte revisor på grunn av dårlig
440 kjennskap til andre revisorer. Å finne en ny revisor burde undersøkes nærmere
441 til høsten og er ikke noe vi har kapasitet til umiddelbart. Kunne vi kanskje
442 forhandle med henne om å gå noe ned i pris ettersom vi er en
443 ungdomsorganisasjon? Kan også da nevne at vi har forbedret våre rutiner og
444 gjort det enklere for henne.

445

446 **Sentralstyrets innstilling:**

447 *"Landsmøtesakene vedtas med ovennevnte endringer".*

448

449 **Sak 24/11 Bærekraftig engasjement i lokallagene**

450 Dan-Raoul informerte med bakgrunn i sakspapirer.



451 Matias hadde forberedt en aktivitet for å belyse og stimulere til refleksjon. Se
452 eget vedlegg.

453
454

455 **Diskusjon:**

456 Sentrale punkter fra diskusjon gjengis her, utfyllende referat finnes i eget
457 dokument.

458

459 - De fire nedlagte lokallagene har alle eksistert i mange år og var i stor grad
460 drevet av få ildsjeler. Disse har ikke klart å bli erstattet. Det er viktig å
461 stimulere til jevn rekruttering, samt at nye medlemmer lærer at å sitte i et
462 styre ikke er skummelt. Mange av de såkalte passive har egentlig kort vei
463 til å bli aktive. Samtidig er det viktig at ledere vet at de har et ansvar
464 ovenfor organisasjonen.

465 - Det er en utfordring å få folk til å delta på arrangementer. Det er viktig å
466 ikke bare ha sosiale treff, men også å differensiere seg fra andre
467 organisasjoner og medlemmenes egne liv ved å fokusere på *våre* saker.
468 Kanskje man kan ha flere humanisme-relevante arrangementer.

469 - Annonseringen er en annen utfordring. Hvordan når man ut til flest? HEF
470 kan hjelpe til i mange tilfeller, spesielt fylkeslagene. Husk at det finnes
471 andre kanaler for annonsering enn nettsider og facebook. En ny SMS-
472 løsning kan være viktig her. Det er vanskelig å vite om mailer når frem.

473 - Det kan være lurt å snakke med dem som deltar om hvorfor de deltar og
474 hvordan de hørte om det for å ta med seg lærdom fra dette.

475

476 Det ble diskutert ulike mulige tiltak for å sikre bærekraftige lokallag. Flere
477 ideer og forslag til tiltak gjengis i ovennevnte separate referat. Konkrete
478 planer og vedtak følger.

479

480 Lokallagsoppfølging (og arr. med James Randi) frem til Juni

481

482 - Det ble diskutert ulike tiltak og vedtatt at ulike sentralstyremedlemmer
483 følger opp og deltar på James Randis besøk i de ulike byene.

484 - Anna-Marie samarbeider med Lin-Marit om å følge opp Vadsø.

485 - Linea følger gjerne opp Vestfold (Anders er også innom)

486 - Pass på at lokallagene har kontakt med HEF og at HU har aktivitet med
487 besøk

488 - **James Randi:** De av SSt-medlemmer som ikke har besøk av Randi i
489 aktuell by oppfordres til å reise til byer og bistå lokallagene i deres
490 aktiviteter og generell drift. I tillegg kan SSt-medlemmer fra andre steder
491 reise til Oslo forutsatt at det skjer noe på lokalt plan i etterkant, for
492 eksempel leserinnlegg eller aktivitet. Lokalt planlegges det stand i Oslo 16.
493 mars klokka 18.00, og forhåpentlig noe rett i forkant av møtet også.

494

495 Følgende konkrete tiltak ble foreslått og vedtatt.

496



497 Konkrete tiltak

498

- 499 1. Danne et utvalg som kan jobbe mer konkret med bærekraftig
500 engasjement i lokallag. Dette består av Matias, Anine og Linea. Mål om ta
501 opp saken igjen på junimøtet.
- 502 2. Danne et utvalg som kan jobbe med ny rollefordeling til et nytt
503 sentralstyre - tidsplan osv. Utvalget består av Ida, Dan-Raoul og ny leder.
504 Mål om å ta opp saken igjen på junimøtet
- 505 3. Dan-Raoul og Linea følger opp nytt diskusjonsforum på internett.

506

507 **Sentralstyrets vedtak:**

508 *"De ovennevnte tiltak iverksettes umiddelbart."*

509

510 **Sak 25/11 Livssynssamtaleseminar 18+**

511 Dan-Raoul orienterte med bakgrunn i sakspapiret.

512

513 **Diskusjon:**

514 Basert på at styret ønsker mer 18+ fokus virker dette gunstig. Sannsynligvis 16
515 deltakere fra HU, 3 fra HEF i møte med mange andre. Lage søknadsskjema,
516 sende ut med nyhetsbrev. AU eller andre går gjennom søkere og vurderer basert
517 på motivasjon/egnethet. Først til mølla er et annet alternativ. Kan tiltrekke seg
518 nye gjester.

519

520 **Innstilling:**

521 *"Humanistisk Ungdom velger å samarbeide med HEF om sitt 18 + seminar*
522 *i 2011. Amund kan være hovedarrangør, Dan-Raoul er støttespiller."*

523

524

525 **Sak 26/11 Eventuelt**

526

527 **Sak 26/11 a. Utsatt årsmøte**

528 Det fremmes forslag om tillatelse for utsatt årsmøte for Vadsø og Vestfold.

529

530 Stemmegivning:

531 Imot: Ingen

532 For: Enstemmig

533

534 Det fremmes forslag om at alle lokallag som enda ikke har hatt årsmøte får
535 anledning til å avholde årsmøte før 12. mars. Det gis dispensasjon fra kravet om
536 å kalle inn til årsmøte minst 14 dager før møtet.

537

538 Stemmegivning:

539 Imot: Ingen

540 For: Enstemmig.

541

542 Det innvendes at denne beslutningen kan motstrides i landsmøte dersom
543 landsmøtedelegatene reagerer.

544

545 **Sentralstyrets vedtak:**



546 "Det gis tillatelse til å holde utsatte årsmøter for de lokallag som enda ikke
547 har hatt det. "

548

549 **Sak 26/11 b. Deltageravgift for arrangører**

550

551 Espen informerer: Det er praksis at arrangører får gratis deltageravgift på
552 arrangementer. Det er vanlig at hovedarrangører får, og i dette tilfellet er det
553 veldig mange arrangører. Disse har hatt veldig mye ansvar og oppgaver, og det
554 menes at de dermed burde få deltageravgiften refundert.

555

556 Kjetil foreslår at det forberedes sakspapirer til neste SSt-møte, hvor avgiften
557 eventuelt kan voteres om refusjon.

558

559 Mari-Kristine påpeker at det har vært noen tilfeller tidligere der noen får veldig
560 små oppgaver, men i dette tilfellet er det tydelig at alle har bidratt betraktelig.

561

562 Forslag: Forberede sakspapirer og håndtere saken på neste møte, for orden.

563 Forslag: Arrangørene av HELT burde få avgiften strøket nå.

564

565 Stemme over votering:

566 Ikke votering nå: 5

567 Votering: 1

568 Avholdende: 1

569

570 **Sentralstyrets vedtak:**

571 "Saken utsettes til neste SSt-møte."

572

573 Møtet heves kl 15.24 med møtekritikk.

574

575 **Møtekritikk:**

- 576 - Noe manglende kontroll over diskusjonen under behandlinga av
- 577 arbeidsprogrammet.
- 578 - På forrige møte ble det foreslått å ta inn en ekstern møteleder, slik at både
- 579 leder og nestleder kan være fullt tilstede
- 580 - Avbrytelser er vanlige og burde slås ned på
- 581 - Voteringssekvenser er også tidvis uryddige når de avbrytes med videre
- 582 spørsmål.
- 583 - I diskusjoner er mange ganske krasse mot hverandre og slår hardt ned på
- 584 ulike meninger.
- 585 - Sist ble det foreslått å åpne møtet med møtekritikk, det bør følges opp
- 586 videre.
- 587 - Foreslås å veksle oftere mellom at leder og nestleder styrer møtet.
- 588 - Nestleder ønsker mer erfaring med å lede møter.
- 589 - Folk stort sett veldig flinke til å være konkrete og ikke gjenta seg sjølv.
- 590 - Passe på hvem som er sakfører.
- 591 - Ved korte saker kan de som er positive holde seg i ro, og de som er
- 592 negative fremlegge sitt.
- 593 - Sosial helg! Mye latter og god stemning.
- 594 - Godt å vite at man har et sentralstyre som stiller opp for overnatting ved
- 595 nødvendighet



596 - Klarte å avslutte diskusjonene før vi gikk ut av rommet.